
 
 

 
PERSBERICHT 

 

Budget niet goedgekeurd, regering zet overlegmodel buitenspel 
    

     

 

De Algemene Raad van het RIZIV, waarin de artsen geen stemrecht hebben, heeft 
de begroting voor de ziekteverzekering van 2025 niet goedgekeurd. Het voorstel 
van het Verzekeringscomité werd wel door een meerderheid van de leden 
goedgekeurd. Maar bij gebrek aan eenstemmigheid op de regeringsbank, werd 
geen akkoord bereikt. Dat betekent dat de ministerraad nu aan zet komt. BVAS 
dringt aan op het behoud van de groeinorm en gezondheidsindex. 
  
Brussel, 21 oktober 2024 
 
De Algemene Raad, met vertegenwoordigers van ziekenfondsen, sociale partners en 
regering, kon deze morgen geen budget voor 2025 goedkeuren. Er was nochtans een 
meerderheid van 14 stemmen voor, bij 1 tegenstem en 6 onthoudingen, voor het 
begrotingsvoorstel van het Verzekeringscomité. Maar dat volstond niet omdat er geen 
unanimiteit werd bereikt op de bank van de regering, en dat is de tweede voorwaarde 
om een begroting in de Algemene Raad te kunnen goedkeuren. Open VLD stemde 
tegen, MR onthield zich. 
 
Het is de regering in lopende zaken die nu zelf over de begroting van de 
ziekteverzekering voor volgend jaar zal beslissen. Hoe en wanneer dat zal gebeuren is 
niet bekend. BVAS betreurt dat de regering op deze manier het overlegmodel buitenspel 
zet en een labiele politieke situatie creëert die de patiënten, artsen en andere 
zorgverleners in grote onzekerheid brengt. 
 
Het begrotingsvoorstel dat het vandaag niet gehaald heeft, omvatte voor de hele 
ziekteverzekering een pakket besparingen van in totaal 216,8 miljoen euro, waarvan 
73,38 miljoen op rekening van de artsen zou komen. De besparingen zouden ingaan op 
1 januari 2025 en waren nodig om de groeinorm van 2,5% en de gezondheidsindex van 
3,34% – samen goed voor een bedrag van ongeveer 2 miljard euro – te behouden. 
 
Over de groeinorm, de gezondheidsindex en het pakket aan besparingsmaatregelen 
heerst nu grote onduidelijkheid. BVAS dringt bij de regering aan op het behoud van de 
groeinorm en de index. De artsensyndicaten hebben zich betrouwbare partners getoond 
door in moeilijke omstandigheden een begrotingsvoorstel goed te keuren dat voldeed 
aan de eisen van de Commissie voor begrotingscontrole. 
 
Het akkoord artsen-ziekenfondsen dat BVAS eind vorig jaar in de medicomut mee 
onderhandelde, loopt niet toevallig over twee jaar: 2024 en 2025. Dat was precies om te 
vermijden dat er met het oog op 2025 aan de groeinorm en de index gemorreld zou 
worden. 
 
We waarschuwen dan ook voor repercussies op het conventiesysteem. Waarom zouden 
artsen nog een conventie aanvaarden als de regering nadien alle budgettaire afspraken 



 

op de helling zet? 
  
 
Dr. Johan Blanckaert, 
Voorzitter BVAS  
  
  
    

 


